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Rastislav Iliev, moderátor:  

"Hlavné mesto malo stavebný odpad na Námestí Hraničiarov a pri Chorvátskom ramene 
zlikvidovať do 30. júna. Nariadil mu to Okresný úrad Bratislava. Samospráva sa však voči tomuto 
nariadeniu odvolala, rovnako aj voči pokute, ktorú mestu pre nečinnosť udelil petržalský stavebný 
úrad."  

Alexandra Važanová, redaktorka:  

"Vo veci 30-tisícovej pokuty, ktorú mestu udelil Stavebný úrad Petržalky za nečinnosť, okresnú 
úrad iba koná. Čo sa však týka prvého odvolania, mesto uspelo. Okresný úrad rozhodol, že val zeminy 
mesto v konkrétnom termíne odstrániť nemusí."  

Milan Ftáčnik, primátor Bratislavy:  

"My namietame to, že ten priestor, v ktorom tá zemina je umiestnená, je súčasťou priestoru 
staveniska. Takto to bolo v projekte organizácie výstavby, to je súčasť dokumentácie na stavbu, 
v tomto prípade električku, že musíte povedať, kde budete mať stroje, kde budete mať povedzme 
prechodne uloženú zeminu, čiže my namietame a namietali sme, že to je vlastne priestor staveniska, 
kde je možné ukladať zvyšky zo stavby a musím povedať, že odvolací orgán nám dal za pravdu."  

Vladimír Bajan, starosta Petržalky:  

"Zostal som zaskočený, ale nie prekvapený. Skôr som vnímal, že ten čas, keď bola vyrubená 
pokuta, využije hlavné mesto alebo zhotoviteľ stavby na to, aby začal konečne odpratávať tú zeminu."  

Alexandra Važanová:  

"Mesto chce hlinu z valu použiť pri stavebných prácach na pilieroch Starého mosta. Jej použitím 
plánuje spevniť dno rieky Dunaj."  

Milan Ftáčnik:  

"Viem, že strpčuje život obyvateľom, ale v krátkom čase by už mala byť preč."  

Alexandra Važanová:  

"Vo veci pokuty pre mesto okresnú úrad stále koná. V tejto chvíli teda nie je jasné, či pokutu zruší 
úplne alebo len upraví jej výšku."  

 


